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Tomasz Kulinicz 
Przewodniczący Zarządu  
Powiatu w Goleniowie  

 

Wnioski i interpelacje zgłoszone 
 na posiedzeniu XXI sesji 

 Rady Powiatu w Goleniowie 
 w dniu 22 czerwca 2017 r.   

 

BR.0003.32.2017.AO                                                                  Goleniów, dnia 27 czerwca 2017 r. 

 

1. Radna Łucja Kotwicka zwróciła się z zapytaniem do Dyrektora Wydziału Dróg 
Powiatowych, czy załatane zostały dziury w drodze na odcinku Dębice – Nastazin. 
Odpowiedzi udzielił na Sesji dyr. WDP Bogusław Zaborowski.  

2. Radna Teresa Chodyko wniosła o podcięcie gałęzi drzew oraz wycięcie krzewów przy 
ul. Nowogardzkiej w Goleniowie.  

3. Radna Teresa Chodyko wniosła o przeprowadzenie audytu w Szpitalnym Centrum 
Medycznym w Goleniowie Sp. z o.o. za okres kiedy zarządzała Prezes Elżbieta Kasprzak 
oraz przed objęciem stanowiska przez p.o. Prezesa SCM w Goleniowie Sp. z o.o. pana 
Piotra Rucińskiego.  

4. Radna Teresa Chodyko wniosła zapytanie w związku z prowadzoną akcją 
protestacyjną „Solidarności” w Sanepidach w Polsce, czy planowane są jakieś zmiany w 
działalności Inspekcji Sanitarnej w Goleniowie. 

5. Radna Teresa Chodyko wniosła zapytanie, czy Starosta ma wiedzę dotyczącą sytuacji 
pielęgniarek w SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Radna otrzymała informacje, że część 
pielęgniarek chce odejść do pracy w innych szpitalach.  

6. Radna Danuta Faryniarz wniosła o rozważenie możliwości skrócenia okresu 
wypowiedzenia do natychmiastowego odejścia ze szpitala pani Elżbiety Kasprzak, 
która z własnej woli złożyła wypowiedzenie i w tej sytuacji nie powinna już działać  
w strategicznych sprawach szpitala.  

7. Radna Danuta Faryniarz wniosła o udzielenie odpowiedzi na zapytanie jaka jest 
sytuacja z personelem pielęgniarskim w SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Radna posiada 
wiedzę, że na dzień dzisiejszy w szpitalu brakuje 23 pielęgniarek, a pewna część 
personelu  skorzysta z uprawnień emerytalnych. Jakie jest zabezpieczenie tego terenu 
pracy? 

8. Radna Danuta Faryniarz wniosła do Starosty, aby odpowiedzi na jej wnioski udzielił 
wszystkim radnym w formie pisemnej.    

9. Radna Danuta Faryniarz wniosła o złożenie wyjaśnień w kwestii wyjazdu 
pracowników Starostwa na „Marsz Wolności” do Warszawy w dniu 6 maja 2017 r. 
organizowany przez PO jako protest przeciw rządom PIS. Kto wydał polecenie wyjazdu 
i jak zostało określone zadanie służbowe tego wyjazdu do wykonania w ramach pracy. 
Kto zatwierdził pieniądze do wypłaty i jakie w tej sprawie Starosta ma stanowisko. 
Ponadto radna wniosła o wyciągnięcie wniosków i konsekwencji wobec osób winnych 
oraz do Starosty wobec siebie samego. 
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10. Radny Czesław Siwek wniósł o naprawę przepustu drogowego w miejscowości 
Dębice oraz załatanie dziur na odcinku drogi Dębice –Nastazin.  

11. Radny Czesław Siwek w imieniu Rady Parafialnej w Maszewie zwrócił się z prośbą do 
Starosty o dołożenie „cegiełki” na remont wieży kościelnej. 

12. Radny Czesław Siwek wniósł do Starosty o wsparcie inwestycji polegającej na  
budowie chodników przy drodze wojewódzkiej na odcinku Bęczno –Dębice, którą 
dzieci uczęszczają do szkoły. Brak chodników stwarza bardzo duże 
niebezpieczeństwo dla dzieci. 

13. Radna Izabela Żabicka zwrócił się z prośbą o uczestnictwo w dniu 27.06.2017 r. 
pracownika Starostwa w spotkaniu zorganizowanym przez Sołectwo Godowo  
w sprawie remontu drogi powiatowej na odcinku Maszewo - Redło i poinformowanie 
radnej o ustaleniach.  

14. Radna Izabela Żabicka wniosła zapytanie do dyr. WDP dlaczego wybiórczo 
uzupełnianie są ubytki w drogach tzn. zalepiane są dziury tylko duże. Odpowiedzi 
udzielił ustnie na Sesji dyr. WDP Bogusław Zaborowski.    

15. Radna Danuta Faryniarz samorząd powiatowy jest zobligowany ustawą do 
realizowania Programu Ochrony Środowiska i sporządzania co dwa lata raportu  
z realizacji tego programu. Dlaczego Powiat Goleniowski nie posiada tego programu 
nie realizuje ustawowego obowiązku. Kiedy i komu zostało powierzone to zadanie. 
Kiedy i czy w ogóle zamierza się z tego wywiązać.  

16. Radny Jerzy Jabłoński wniósł zapytanie, czy mógłby otrzymać bez danych osobowych 
treść kontraktu, który miała podpisany Prezes SCM w Goleniowie Sp. z o.o. aby można 
było ocenić, czy w takim trybie mogła rozwiązać kontrakt i czy w tej chwili może 
pobierać wynagrodzenie z tytułu byłego zatrudnienia.  

   








































